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Geacht College, 
 
 
De Participatieraad heeft het verzoek ontvangen om advies uit te brengen over de (concept) 
Woonzorgvisie. Enkele leden hebben het concept met een ambtenaar besproken en daarop is dit 
voorlopige advies gebaseerd.  
 
Het vervolg is: 
- De Participatieraad bespreekt het voorlopige advies in de vergadering van 4 november. 
- Eventuele aanvullende punten sturen we voor 5 november (10.00 uur), voor het overleg met het 

College. 
- Uiteindelijk 7 november volgt het definitieve advies.  
 
We willen u complementeren met deze Woonzorgvisie. Het is helder geschreven, goed onderbouwd 
met cijfers, inhoudelijk sterk en met een duidelijke ambitie. Daarnaast is de samenhang en 
verbinding met een aantal andere beleidsstukken nadrukkelijk gemaakt. 
 
 
De volgende punten willen wij u meegeven: 
 
1. Er wordt regelmatig benoemd hoe belangrijk welzijnsactiviteiten voor de inwoners zijn, zeker in 

het kader van het toekomstbeeld dat de zorg onbetaalbaar wordt en het personeel moeilijk te 
vinden. Er staat zelfs ‘Een onsje welzijn scheelt een kilo zorg’. Om dit goed georganiseerd te 
krijgen is het van groot belang dat er jongeren in onze regio blijven wonen. Dit wordt hier niet 
vermeld, terwijl juist de jongeren in de toekomst deze welzijnsactiviteiten moeten gaan 
uitvoeren. Woningen zijn er niet voor hen en zij krijgen ook geen urgente staat voor een woning.  

 
Het advies is om in de Woonzorgvisie het belang van voldoende jongeren in de regio te benoemen en 
de inzet die daarvoor gedaan moet worden met een verwijzing naar de woonvisie. Goedkope kleine 
woningen als flex woningen en tiny houses zijn voor jongeren uitstekend geschikt, snel te realiseren 
en voor de jongeren een mooie startwoning. Wat extra inzet voor jongeren is nodig. 

 



2. Er wordt aangekaart dat de gemeente Bronckhorst 44 kernen telt en regelmatig wordt ‘alle 
kernen’ opgevoerd in de visie. Dit blijkt echter verschillende betekenissen te hebben. 

 
Het advies is duidelijk te kijken naar het gebruik van de term ‘alle kernen’. Deze term suggereert dat 
het om alle 44 kernen van Bronckhorst gaat. Soms wordt dat wel bedoeld maar soms betreft het 
alleen de 5 vitale kernen. Gebruik van de term ‘alle kernen’ of ‘vitale kernen’ maakt het helder. 

 
3. Onder 4.5, blz. 26 wordt het belang van 75+ gesprekken genoemd. We hebben vernomen dat dit 

gestopt wordt (in het kader van bezuinigingen).  
 
Wij pleiten ervoor dit intact te houden. Het is van belang dat alle 75+ ouderen op te hoogte zijn van 
de faciliteiten en regelingen die er voor hen zijn en niet alleen degenen die gemakkelijk deze 
informatie zelf op kunnen halen. Daarnaast krijgt de gemeente een beter beeld voor het benodigde 
beleid voor deze groep. 

 
4. Onder 4.6, blz. 27 wordt vermeld dat een deel van de senioren behoefte heeft aan een 

geclusterde of zorggeschikte woning.  
Wij adviseren om daar ook de behoefte aan ‘variatie’ in ouderen woningen aan toe te voegen. In 
Bronckhorst bezitten veel 70- plussers grote vrijstaande woningen. Bij verkoop hebben zij voldoende 
financiële middelen om een ruime zorgwoning terug te kopen. In dit segment zijn er nauwelijks 
mogelijkheden. Het huidige woningaanbod is gebaseerd op het minimaal nodige. Door daarin te 
variëren, zullen ook inwoners met een grotere beurs sneller naar een andere woning verhuizen. In 
b.v. een woongemeenschap kan dat ook kansen bieden.  
 
5. De uitgestrektheid van de gemeente stelt grote eisen aan de mobiliteit van de inwoners. 
We vragen aandacht voor het georganiseerde vervoer in de gemeente Bronckhorst, met name in het 
buitengebied. De genoemde ambities zijn moeilijk te realiseren wanneer er niet meer mogelijkheden 
komen om de inwoners vanuit het buitengebied beter te faciliteren om bij georganiseerde 
activiteiten aanwezig te kunnen zijn. Oplossingen zullen waarschijnlijk gezocht moeten worden in 
flexibele oplossingen voor vrijwilligersvervoer. 
 
Tot slot adviseren we om bij het maken van het uitvoeringsplan grondig na te denken over het 
financieren van de verschillende ambities. Het versterkt het vertrouwen van de inwoners als plannen 
ook echt gerealiseerd kunnen worden. 

 
De Participatieraad verwacht dat de definitieve Woonzorgvisie een mooi document zal zijn dat 
richting zal geven aan de keuzes die in de toekomst gemaakt moeten worden. 
 
 
 
Met vriendelijke groet 

Anneke Voorend 

secretaris 

 

 


